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SKEPSTINA CRNE GORE
Predsjedniku SkupStine

POTPREDSJEDNIKU VLADE ZA EKONOMSKU POLITIKU
proLdr Vujici Lazovieu

Gospodine Lazovieu,

U skladu sa elanom 187 Poslovnika SkupStine, postavljam Vam sljedeee:

POSLANIOCO P1TANJE

/ ta su od uvodenja steeaja u Duvanski kombinat Podgorica 25.05.2010. godine
do sada Vlada i resorna ministarstva konkretno preduzimali u cilju naplate
poreskog potraZivanja od ovog privrednog druStva koje je u trenutku otvaranja
steeaja iznosilo oko 30 miliona evra, a sada je iznos tog potraZivanja blizu 40
miliona evra, plus preko 6 miliona evra neplaeenih poreza i doprinosa na zarade?

Da Ii je od predstavnika drZave u Odboru povjerilaca DKP AD u steeaju trakna
i dobijana informacija o ostvarivanju nivoa proizvodnje i finansijskim efektima
poslovanja DKP AD u steeaju od uvodenja steeaja do sada, da Ii su analizirani
dobijeni podaci i informacije, da ii je vr gena procjena moguenosti naplate
potraZivanja drZave, odnosno razlozi neplaeanja poreskog duga ovog privrednog
druStva, kao i kakvi su zakljueci donoSeni nakon tih analiza?

Da li je za gtitnik imovinsko-pravnih interesa Cme Gore u okviru svojih
nadleZnosti preduzimao konkretne aktivnosti na zaStiti interesa i imovine drZave
u DKP AD u steeaju i, ako jeste, koje konkretne aktivnosti je preduzeo i kakvi su
efekti preduzetih aktivnosti?

Da Ii je predstavnik drZave u Odboru povjerilaca DKP AD u steeaju obavijestio
Vladu i resoma ministrarstva da je steeajni upravnik ovog privrednog dru§tva
izdao Potvrdu od 12.05.2015. godine kojom se tvrdi da je Zetagradnja d.o.o.
Podgorica kao kupac nepokretnosti DKP AD u steeaju u cjelosti isplatila

GOD.



kupoprodajnu cijenu i da je dao sagIasnost da Uprava za nekretnine mole izvrgiti

tiknji2bu prava svojine na nepokretnostima koje su bile predmet kupoprodaje na

Zetagradnju kao novog vlasnika i da Ii su, s tim u vezi, provjereni podaci da Ii je

Zetagradnja zaista uplatila svih 13,2 miliona evra na raeun DKP AD u steeaju?

Kako Vlada i resomo ministarstvo vide naein, moguenost i realnost naplate

potraZivanja drZave od DKP AD u steOaju koja sada iznose preko 46 miliona evra

kod sada§njeg stanja stvari u koje je dovedeno ovo privredno drukvo?

Odgovor traZim i u pisanoj formi.
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